
 Referat  bestyrelsesmødet den 3. marts  

 19.30 Onlinemøde  

 

 

 

Afbud:  

Godkendelse af referat fra sidst 
Rettelse til sidste referat. Der blev ikke sendt et høringssvar, men et brev direkte til 
Henrik Engedal og borgmesteren vedr. høring af lokalplan ”skoven” 

 

Nyt fra Formanden: 
Dialog og debat vedr. strukturplan og lokalplan og rideklubbens rolle vedr. 
høringssvar. Rideklubben forsøger at holde sig neutral i forhold til sagens parter, 
og har udelukkende interesse i at sikre folde til hestene, og dermed klubbens 
fortsatte eksistens.  
Der arrangeres et møde mellem den selvejende og klubben med formålet at 
diskutere planerne for klubben fremadrettet.  
Der er åbnet op for elevundervisningen og privatundervisningen udendørs - det er 
svært at overholde at der kun må være 5 i hvert staldafsnit. 
Bjørk har opsagt sin stilling. - Der holdes samtaler med nye ansøgere.  

 

Nyt fra Berider: 
Louise skal på skole i maj -juni 
1.8 starter Nanna (2. års elev) 
Elevskole og springning er startet op - der er pænt fyldt op på holdene  
Stalden er fyldt - der er en del heste i arbejde.   

 

Økonomi - regnskabsstatus og periodiseret budgetopfølgning:  
Susanne Østergaard og Tage arbejder på at afslutte regnskabet.  
Annike og Susanne Rasmussendeltog på webinar omkring forskellige tilskud der 
kan søges og hjælpepakker. Annike er tovholder på at ansøge fonde og 
hjælpepakker.  

 

Generalforsamling:  
Hvis vi får mulighed for at afholde en fysisk generalforsamling bliver det onsdag 
den 28. april - Hvis ikke DK er åbnet op til den tid vil generalforsamlingen blive 
afholdt som sidste år.  

 

Elevheste: 
 Beauty er desværre blevet skadet - den skal have ro.  
 

 

Kommende arrangementer:  
1-2/5 Forårsstævne Spring/dressur hest/pony 
25-26/9 Dressur Hest(indendørs) 
2-3/10 Spring hest/pony 
 
2022 
12-13/2 spring hest/pony 
2-3/3 dressur pony 

 

Eventuelt:  

Næste møde: 
14.4  
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